
 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I. 

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 10.12.2024 

Začiatok zasadnutia:  16.00 h 

Ukončenie zasadnutia:  19.00 h 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, Mgr. Peter Krško, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, MVDr. Vladimír 

Petráš, MVDr. Norbert Turanovič 

Neprítomní členovia: 

MgA. Martina Polievková, ArtD. 

Ostatní prítomní:  

p. Marta K., p. Kristína K. 

Program: 

1) Otvorenie 

2) Žiadosti 

3) Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

4) Záver 

K bodu 1) 

Predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová privítala prítomných 

a otvorila zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16.00 h v budove na Ulici J. Hollého 2 

v Prievidzi. 

K bodu 2) 

1) Žiadosť- Juraj Bernáth, Na záhumní 430/20, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o zriadenie vecného bremena na 

nehnuteľnosť vo vlastníctve mesta Prievidza. 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 0 / Proti 5 

- Členovia VVO č. I. odporúčajú udeliť súhlas na právo prechodu a prejazdu. 

2) Žiadosť- Ľudovít Koššo, Ulica A. Žarnova 3/12, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o kúpu nehnuteľnosti vo 

vlastníctve mesta Prievidza. 
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- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. odporúčajú žiadosti vyhovieť. 

K bodu 3) 

1) Zasadnutia výboru sa zúčastnili obyvateľky p. Marta K. a p. Kristína K. vo veci zlého 

verejného osvetlenia ulice Nábrežie J. Kalinčiaka (v smere od Nestlé ku križovatke 

s Nadjazdovou ulicou), predovšetkým pred SOŠ obchodu a služieb Prievidza. 

- Členovia VVO č. I. žiadajú o kontrolu verejného osvetlenia na tejto časti ulice,  

prípadné doplnenie svetelných bodov pre lepšiu viditeľnosť.  

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

2) Na základe požiadavky nespokojných obyvateľov Dlhej ulice, bytových domov č. 44, 

46 a 48 vo veci problémového parkovania a riešenia dopravnej situácie a dopravných 

obmedzení, ktoré boli zavedené v predmetnej lokalite bolo zvolané pracovné 

stretnutie viceprimátorom Michalom Dobiašom. Informoval prítomných poslancov 

a zamestnancov MsÚ, že neexistuje riešenie, ktorým by bol problém vyriešený 

v krátkej dobe a taktiež nie je možné  meniť existujúce dopravné značenie, ktoré bolo 

nainštalované v súlade so zákonom. 

- Momentálne najlepším riešením by bolo vybudovať rozšírené parkovisko na nie 

ďalekej ulici Nábrežie sv. Cyrila (bytové domy č. 35 – 41). Treba však zvážiť niekoľko 

faktorov. 

- Prvým je, že vznikne viac parkovacích miest, ktoré môžu využívať aj obyvatelia Dlhej 

ulice, no nebudú v bezprostrednej blízkosti ich bydliska, kde boli parkovacie miesta 

zrušené. 

- Druhým faktorom je, nutnosť výrubu väčšieho počtu stromov (podstatný zásah do 

verejnej zelene v tejto lokalite). 

- Momentálne je v tejto lokalite 11 parkovacích miest a predpokladané zvýšenie by bolo 

na cca 50 parkovacích miest.  

- Členovia VVO č. I. odporúčajú osloviť domových dôverníkov jednotlivých vchodov  

Nábr. sv. Cyrila č. 35 – 41 a prizvať ich na najbližšie  zasadnutie výboru volebného 

obvodu č. I., predostrieť im možnosti, riešenia, ale aj negatívne faktory, hlavne výrub 

drevín a kríkov pri výstavbe spevnených plôch. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

3) Ďalším riešením by bolo pripraviť alternatívu vybudovania pozdĺžnych parkovacích 

miest pri bytovke č. 48 tak, že by sa vybudoval chodník v šírke 1,5 m tesne pri múriku 

pri spoločnosti Navi, potom je potrebné šírku 2,4 m na pozdĺžne parkovanie pričom je 

ešte potrebná šírka komunikácie cca 3,5 m na zjednosmernenej ceste (pri pozdĺžnom 

parkovaní je potrebné rátať s ochranným bezpečnostným pásmom, ktoré vzniká 
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otváraním dverí na autách, aby nebol ohrozovaný chodec). Vzhľadom na všetky 

potrebné administratívne úkony by bolo toto riešenie oveľa zdĺhavejšie (cca 2 roky) 

a išlo by o cca 5-6 parkovacích miest. 

 

4) Členovia VVO č. I. žiadajú na základe vyjadrenia TSMPD s.r.o. a odboru stavebného 

poriadku, výstavby a ŽP MsÚ za obyvateľov sídliska Žabník o posúdenie zriadenia 

nových priechodov pre chodcov na: 

- križovatka Lúčna ulica a Ulica stavbárov (od prevádzky Miky bar k bytovému domu), 

- križovatka Športová ulica a Ulica stavbárov (od bytového domu k prevádzke Touareg 

a od autoškoly Aqua k bývalému Tatra nábytku). 

- Členovia VVO č. I. žiadajú o riešenie dopravnej situácie, ktorá vzniká pri priechode 

pre chodcov na Športovej ulici v križovatke pri materskej škôlke a futbalovom ihrisku. 

Odporúčajú zavedenie zóny 30km rýchlosti alebo vhodné osadenie spomaľovacieho 

retardéra v blízkosti priechodu. Križovatka sa nachádza v zákrute a vznikajú tu život 

ohrozujúce kolízne situácie. 

- Hlasovanie vo všetkých bodoch: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

5) Zapisovateľka VVO č. I. informovala prítomných členov výboru o plánovaných 

opravách a rekonštrukciách ciest a chodníkov vo volebnom obvode č. I. 

v nasledujúcom období – II. polrok 2025 až 2027. 

6) Členovia VVO č. I. si prerozdelili úlohy k organizovaniu vianočného stretnutia 

s obyvateľmi na Námestí slobody pri vianočnej kapustnici („Kapustnica za úsmev“) 

dňa 20.12.2024. 

7) Z dôvodu vianočných a novoročných sviatkov a iných pracovných povinností členov 

výboru sa najbližšie zasadnutie poslancov výboru volebného obvodu č. I. bude konať 

v mimoriadnom termíne, t.j. v stredu 8. januára 2025 o 16.00 hod. na Ul. Hollého 2 

v Prievidzi. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

8) Poslanci VVO č.1 sa po vzájomnej dohode rozhodli pre rok 2025 preložiť zasadnutia 

výboru volebného obvodu zo zaužívaného prvého štvrtku v mesiaci na prvú stredu 

v mesiaci. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

9) Termíny zasadnutí poslancov výboru volebného obvodu č.1 sa budú konať na Ul. 

Hollého 2 v roku 2025 vždy o 16.00 hod. v týchto termínoch: 
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8. januára   2. júla 

5. február    6. augusta 

5. marca    3. septembra 

2. apríla    1. októbra 

7. mája    5. novembra 

4. júna    3. decembra 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

K bodu 4) 

Na záver predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová poďakovala za 

účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončila. 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová  

     predsedníčka VVO č. I. 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 


